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DOMES ĀRKĀRTAS SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2021.gada 1.aprīlī                                    Nr.4 

 

Sēde sasaukta plkst. 11.00 

Sēdi atklāj plkst.11.00 

Domes  sēde notiek  attālinātā  veidā  kā  videokonference,  tā tiek  ierakstīta  video  

un  audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs: Sandra Pētersone – Talsu novada domes priekšsēdētāja  

Protokolētāja: Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

 

Sēdē piedalās 16 deputāti:    

Andis Astrātovs  

Edmunds Demiters (plkst.11.31-11.33, no plkst.11.36-11.37 nav redzams 

videotiešsaistē) 

Daiga Feldmane  

Inga Gluzda  

Normunds Krūze 

Tabita Kalniņa  

            Kalvis Kalniņš  

Dainis Karols  

Ilva Norenberga  

Gundars Sebris  

Sandra Pētersone 

Lauris Pīlēģis (plkst.11.31-11.33 nav redzams videotiešsaistē) 

Oļegs Solovjovs  

Alfons Spēks  

Normunds Tropiņš 

Gerda Zeberiņa  

 

 



Sēdē nepiedalās 1 deputāts:   

Miervaldis Krotovs – attaisnotu iemeslu dēļ 

 

Sēdē piedalās 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektore 

Evita Veide – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietniece 

Ilze Lagzdiņa – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas 

vadītāja 

Ainārs Korulis – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Juridiskā 

atbalsta daļas vadītājs 

Jolanta Skujeniece – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un 

projektu vadības nodaļas vadītāja 

Lauris Laicāns – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu 

vadības nodaļas Plānošanas daļas vadītājs 

Jolanta Ivanova – Talsu novada pašvaldības Saimnieciskā nodrošinājuma 

nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas vadītāja 

Toms Akmentiņš – Talsu novada pašvaldības Saimnieciskā nodrošinājuma 

nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas energopārvaldnieks 

Solvita Zemīte – Talsu novada pašvaldības Kvalitātes vadības un uzraudzības 

nodaļas vadītāja 

Inita Fedko – Talsu novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību un mārketinga 

nodaļas vadītāja 

Avars Lācis – Talsu novada būvvaldes Arhitektūras daļas vadītājs 

Jānis Kārklevalks – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju 

nodaļas datortīkla administrators 

Jolanta Apše – Talsu novada pašvaldības Kancelejas vecākā lietvede 

Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

 

Citi:    

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Vija Nagle – Talsu Galvenās bibliotēkas direktore 

Viesturs Brakovskis – „RK Brīvība” pārstāvis 

 

Sēdes  vadītāja  S.Pētersone  informē, ka  saskaņā ar Talsu novada pašvaldības 

nolikuma 70.
1 

un 70.
2 

punktu  domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un 

pārraidīta kā videokonference publiskā interneta vidē, un brīdina klātesošos par iegūto 

datu izmantošanas un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

S.Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 

 

S.Pētersone aicina balsot par darba kārtību. 

 



Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, A.Spēks, 

T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, G.Zeberiņa, 

I.Norenberga, L.Pīlēģis, K.Kalniņš), pret nav, 1 atturas (I.Gluzda,), apstiprināta 

 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Rīgas ielā 29, 

Talsos, Talsu novadā. 

2. Par deleģējumu Talsu novada Izglītības pārvaldei saskaņot izglītības 

programmas apguvi ģimenē. 

3. Par Talsu Sporta nama telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA 

“Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” masu vakcinācijas punkta 

ierīkošanai. 

4. Par finansējuma piešķiršanu masu vakcinācijas punkta izveidei Kareivju 

12, Talsos, Talsu nov. 

5. Par aizņēmuma ņemšanu projekta Nr.5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās 

infrastruktūras attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības 

nodrošināšanai” īstenošanai. 

6. Par pilnvarojumu projekta Nr.8.1.2.0./17/I/004 “Vispārējās izglītības 

iestāžu mācību vides uzlabošana Talsu novadā” objektā “Talsu Valsts 

ģimnāzijas pārbūve”. 

 

I.Gluzda pauž neizpratni par to, ka domes ārkārtas sēdē ir iekļauti  seši darba 

kārtības jautājumi.  

S.Pētersone paskaidro, ka ir jautājumi, kas prasa ātru risinājumu, tāpēc šie 

jautājumi ir iekļauti domes ārkārtas sēdes darba kārtībā.   

 

 

1. 

 Par detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Rīgas ielā 

29, Talsos, Talsu novadā 

S.Pētersone, L.Laicāns, A.Lācis, A.Spēks, I.Gluzda, V.Brakovskis, I.Norenberga, 

A.Korulis, D.Karols 

 

L.Laicāns ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

S.Pētersone informē, ka Talsu novada pašvaldībā, atkārtoti, ir saņemta Talsu 

Komersantu Kluba vēstulē, par 25.03.2021. domes sēdē izskanējušo informāciju, ka 

publiskās apspriedes gaitā nav saņemti būtiski iebildumi, uz ko Talsu Komersantu 

Kluba vērš uzmanību, ka viņi iebildumus ir izteikuši. 

Lūdz A.Lāci informēt, par 25.03.2021. domes sēdē izskanējušo informāciju, 

saistībā ar jau izbūvētajām komunikācijām un izbūves projektu, šobrīd esošajai 

teritorijai. 

A.Lācis sniedz skaidrojumu. 

Notiek diskusija. 

I.Gluzda jautā uzņēmējam V.Brakovskim, vai viņš akceptē lēmuma projektā 

norādītos realizācijas termiņus? 



V.Brakovskis atbild, ka ņemot vērā to,  ka lēmuma pieņemšana ir ievilkusies 

un termiņi projekta pabeigšana palikuši iepriekšējie, ir gribējis, pēc deputātu 

jautājumiem, lūgt precizēt un Administratīvajā līgumā [Par detālplānojuma 

nekustamajā īpašumā Rīgas ielā 29, Talsos, Talsu novadā īstenošanas kārtību] iekļaut 

nevis konkrētus datumus, bet noteiktu mēnešu skaitu pēc tam, kad lēmums par 

detālplānojuma apstiprināšanu ir stājies spēkā.  

L.Laicāns paskaidro V.Brakovskim, ka vakar [31.03.2021.]ir sazinājies ar 

Mārtiņu Reisonu, pārstāvi no uzņēmuma puses, kas piekrita šiem termiņiem. Norāda, 

ka minētajā līgumā ir 4.2 punkts [4.2.Ja Detālplānojuma īstenotājs neievēro Līguma 

nosacījumus vai ir beidzies Detālplānojuma īstenošanai noteiktais termiņš, 

Pašvaldībai ir tiesības no Detālplānojuma īstenotāja pieprasīt paskaidrojumus un pēc 

paskaidrojuma izvērtēšanas izskatīt jautājumu par Detālplānojuma atzīšanu par 

spēku zaudējušu bez materiālo zaudējumu atlīdzināšanas Detālplānojuma īstenotājam 

vai pagarināt Detālplānojuma realizācijas termiņu.], kas paredz pagarināt 

detālplānojuma realizācijas termiņus. 

V.Brakovskis norāda, ka, ja no viņu puses saskaņojums ir bijis, tad, tas vairs 

nav būtisks jautājums. 

Notiek diskusija. 

S.Pētersone aicina būvvaldi, pirms būvprojekts apstiprināšanas, veikt šim 

projektam arī būvekspertīzi, lai noņemtu jebkādus jautājumus, kas ir saistīti ar 

drošības riskiem. 

 

L.Pīlēģis informē, ka iespējamā interešu konflikta dēļ balsojumā nepiedalīsies. 

 

Ar 7 balsīm par (S.Pētersone, D.Karols, D.Feldmane, A.Astrātovs, I.Gluzda, 

I.Norenberga, K.Kalniņš), pret nav, 8 atturas (N.Tropiņš, E.Demiters, A.Spēks, 

N.Krūze, O.Solovjovs, G.Zeberiņa, T.Kalniņa, G.Sebris) [L.Pīlēģis iespējamā 

interešu konflikta dēļ balsojumā nepiedalās], 

 

DOME NOLEMJ 

Nepieņemt lēmuma projektu “Par detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam 

īpašumam Rīgas ielā 29, Talsos, Talsu novadā”. 

Notiek diskusija. 

2. 

Par deleģējumu Talsu novada Izglītības pārvaldei saskaņot izglītības 

programmas apguvi ģimenē 

S.Pētersone, U.Katlaps, G.Sebris, D.Karols 

 

U.Katlaps ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

No plkst.11.31-11.33 E.Demiters nav redzams videotiešsaistē. 

Notiek diskusija. 

D.Karols aicina deputātus atbalstīt lēmuma projektu. 

 



Ar 16 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, A.Spēks, 

T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, G.Zeberiņa, 

I.Norenberga, L.Pīlēģis, K.Kalniņš, I.Gluzda),  pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.105 “Par deleģējumu Talsu novada Izglītības pārvaldei saskaņot 

izglītības programmas apguvi ģimenē”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

3. 

Par Talsu Sporta nama telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA 

“Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” masu vakcinācijas punkta ierīkošanai  

S.Pētersone, A.Korulis, I.Krēķe, L.Pīlēģis, D.Feldmane, K.Kalniņš, D.Karols 

 

A.Korulis ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

I.Krēķe ziņo par lēmuma projektu. 

No plkst.11.36-11.37 E.Demiters nav redzams videotiešsaistē. 

Notiek diskusija. 

  

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, T.Kalniņa, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, A.Spēks, N.Krūze, O.Solovjovs, G.Zeberiņa, 

I.Norenberga, L.Pīlēģis, K.Kalniņš), 1 pret (I.Gluzda), atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.106 “Par Talsu Sporta nama telpu nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” masu vakcinācijas punkta 

ierīkošanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

4. 

Par finansējuma piešķiršanu masu vakcinācijas punkta izveidei Kareivju 12, 

Talsos, Talsu nov.  

S.Pētersone, I.Lagzdiņa, I.Krēķe, I.Gluzda, D.Feldmane, A.Astrātovs, A.Spēks, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga, G.Sebris, D.Karols, N.Tropiņš  

 

I.Lagzdiņa ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

I.Gluzda lūdz komentēt lēmuma projekta aprakstošās daļas 6. punktu  [6) kā 

arī nepieciešamības gadījumā pašvaldības var organizēt vakcinācijas procesā 

iesaistīto darbinieku centralizētu ēdināšanu, finansējot to no pašvaldības līdzekļiem]. 

I.Lagzdiņa paskaidro, ka Ministru kabineta noteikumu projekta "Grozījumi 

Ministru kabineta 2020. gada 9. jūnija noteikumos Nr. 360 "Epidemioloģiskās 

drošības pasākumi Covid-19 infekcijas izplatības ierobežošanai"" anotācijā  ir 



norādīts, ko drīkst iekļaut šajās izmaksās. Tie paredz, ka var iekļaut arī ēdināšanas 

izdevumus, bet tāmē, kas tika pievienota Exel formātā, šādi izdevumi nav paredzēti. 

I.Gluzda pauž saprasto, ka par jebkurām citām izdevumu opcijām, kas šobrīd 

nav paredzēts tāmē, nevarētu tikt akceptēti jebkuri citi izdevumi bez domes lēmuma.  

I.Lagzdiņa atbild, ka tā gluži nav. Paskaidro, ka uz šo jaunizveidoto 

vakcinācijas centru attiecas Talsu novada domes 28. janvāra lēmums “Par Talsu 

novada pašvaldības pamatbudžetu” un grozījumi šajā budžetā notiks, daļēji, šajā 

kārtībā kā to nosaka šis lēmums un arī kārtībā kā to nosaka izpilddirektora rīkojums. 

Notiek diskusija. 

A.Spēks jautā, kāpēc netiek iekļautas ēdināšanas izmaksas? Norāda, ka to 

vajadzēja iekļaut. 

No plkst.12.01-12.02 L.Pīlēģis nav redzams videotiešsaistē. 

I.Krēķe atbild, ka šobrīd ir tāds priekšlikums, neiekļaut. Norāda, ka, ja deputāti 

rosina šādas izmaksas iekļaut, tad var aprēķināt cik tas izmaksā. 

A.Spēks – jā, es ierosinu, iekļaut arī ēdināšanu. 

Notiek diskusija. 

L.Pīlēģis norāda, ka dotajā brīdī to izlemt nevar. 

S.Pētersone min, ka par ēdināšanu, ja radīsies tāda nepieciešamība, jautājumu 

var skatīt. Izsaka priekšlikumu, tā kā nav informācijas par to, kā process notiks, jo tas 

ir tieši saistīts ar slimnīcas vadības lēmumu, šobrīd lemt par šo nepieciešamo 

finansējumu tehniskajam nodrošinājumam un, tad saprast, kāda ir situācija un, ja būs 

priekšlikums, tad arī lemt par ēdināšanas izmaksu segšanu. 

Notiek diskusija. 

G.Sebris norāda, ka A.Spēka izvirzītais priekšlikums ir vērā ņemams. Min, ka, 

ja šobrīd nav veikti aprēķini un lēmuma projektā nevar ierakstīt precīzi, kāda šī 

summa ir nepieciešama, tad, varbūt, var ierakstīt punktu, ka nākamajā kārtējā domes 

sēdē pēc aprēķinu veikšanas deputāti papildus lemj par šo pozīciju. Pauž atbalstu 

A.Spēka izteiktajam priekšlikumam. 

Notiek diskusija. 

D.Karols pauž atbalstu A.Spēka izteiktajam priekšlikumam. Aicina izpildvaru 

izskatīt iespēju šādu atbalstu sniegt. 

N.Tropiņš aicina izvērtēt. Oponējot G.Sebrim norāda, ka šodienas lēmumā 

nebūtu jāpieņem lēmums par to, kas tiks lemts nākošā domē. Ir jāizvērtē visi par un 

pret, un, ja būs nepieciešams, tad tiks lemts par ēdināšanas nodrošināšanu. 

G.Sebris rosina protokollēmumā nofiksēt, ka tāda vēlme ir, lai izpildvara 

zinātu kā rīkoties, un, ja tas arī tiek tuvākā laikā atvērts, lai darbs un sarunās ar SIA 

“Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” zinātu, ko organizēt un kādus darbus paveikt. 

Aicina novienoties, vai šāds atbalsts kopumā būtu no deputātiem, vai nebūtu. 

I.Krēķe atbild, ka izrunāsies ar SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca”  

vadību, sapratīs, cik tas maksā, un tad dos deputātiem  ziņu. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, A.Spēks, 

T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, G.Zeberiņa, 

I.Norenberga, L.Pīlēģis, K.Kalniņš), 1 pret (I.Gluzda), atturas nav, 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.107 “Par finansējuma piešķiršanu masu vakcinācijas punkta 

izveidei Kareivju 12, Talsos, Talsu nov.”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

5. 

Par aizņēmuma ņemšanu projekta Nr.5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās 

infrastruktūras attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības 

nodrošināšanai” īstenošanai  

S.Pētersone, I.Lagzdiņa, L.Pīlēģis, I.Gluzda 

 

I.Lagzdiņa ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

 

Ar 15 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, A.Spēks, 

T.Kalniņa, G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, N.Krūze, O.Solovjovs, G.Zeberiņa, 

I.Norenberga, L.Pīlēģis, K.Kalniņš), 1 pret (I.Gluzda), atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.108 “Par aizņēmuma ņemšanu projekta Nr.5.6.2.0/20/I/013 

“Publiskās infrastruktūras attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības 

nodrošināšanai” īstenošanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

6. 

Par pilnvarojumu projekta Nr.8.1.2.0./17/I/004 

“Vispārējās izglītības iestāžu mācību vides uzlabošana Talsu novadā” objektā 

“Talsu Valsts ģimnāzijas pārbūve” 

 S.Pētersone, I.Krēķe, L.Pīlēģis, I.Gluzda, D.Feldmane, A.Spēks 

 

I.Krēķe ziņo par sagatavoto lēmuma projektu. 

L.Pīlēģis atsaucoties uz ziņojumā minēto, ka būs jārisina vairāki sarežģīti 

jautājumi, jautā kādā virzienā dotajā brīdī ir šie jautājumi? Jautā, vai nebūs 

nepieciešams vēl pagarināt termiņu attiecībā uz būvniecības darbiem? 

I.Krēķe atbild, ka process vēl tiek vērtēts. Pauž iespējamību, ka uz nākamo 

Tautsaimniecības komiteju būs sīkāka informācija par to, kas būs nepieciešams, kā 

būs nepieciešams, par termiņiem un visām pārējām lietām. 

L.Pīlēģis izsaka lūgumu, tajā brīdī, kad tiks sniegta informācija attiecībā uz 

šiem papildu darbiem, sniegt informāciju par šo visu izvērtējumu, to procesu, kā tas 

tika vērtēts un secinājumi, kādi tika izdarīti. 

Notiek diskusija. 

 

Ar 14 balsīm par (S.Pētersone, N.Tropiņš, E.Demiters, D.Karols, A.Spēks, 

T.Kalniņa, G.Sebris, A.Astrātovs,  O.Solovjovs, G.Zeberiņa, I.Norenberga, L.Pīlēģis, 

K.Kalniņš, I.Gluzda),  pret nav, 2 atturas (D.Feldmane, N.Krūze), 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.109 “Par pilnvarojumu projekta Nr.8.1.2.0./17/I/004 “Vispārējās 

izglītības iestāžu mācību vides uzlabošana Talsu novadā” objektā “Talsu Valsts 

ģimnāzijas pārbūve””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

Sēde slēgta plkst.12.30 

     

Sēdes vadītāja     (paraksts*)  S.Pētersone 

Parakstīts 08.04.2021. 

 

 

Protokolētāja     (paraksts*)  E.Grīnberga 

Parakstīts 08.04.2021.        

 

*ŠIS DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU 

UN SATUR  LAIKA ZĪMOGU 

 


